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Новоизабрани председник Покрета краљевине Србије за Данас о расколу у странци и
кандидатури за градоначелника Београда

  

Три месеца пред председничке, парламентарне и локалне изборе Покрет обнове
крајевине распао се на два дела. Одржане су две изборне скупштине у два града и
ПОКС је добио два председника старог -новог, Жику Гојковића и Војислава
Михаиловића. Михаиловић у разговору за сајт Данаса каже да Покрет обнове
краљевине Србије није ничија приватна странка. Да он припада свим члановима, али и
народу и да Покрет има своја правила и статут који се морају поштовати и који су изнад
воље сваког појединца, па био то и председник странке.

  

Због чега је дошло до разлаза између вас и Жике Гојковића. Шта је утицало да из
странке искључите досадашњег председника ?

  

У статуту ПОКС-а јасно пише да мандат председника траје четири године и да моментом
истека, престаје његова функција. Мандат господину Гојковићу је истекао 15.октобра
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прошле године, а самим тим и функција. Обзиром да није хтео да закаже изборну
скупштину, Председништво странке је то учинило у складу са одредбама статута.
Његово искључење из странке је уследило јер је деловао у супротности са одлукама
Председништва, као највишег органа у странци.

  

Има спекулација да је Гојковић искључен из ПОКС-а јер је запослен у огранку
Телекома и да је Вучићев човек?

  

Није то разлог његовор искључења. Јесте све нас изненадила информација да је на
основу одлуке Владе Србије био изабран за члана борда директора државне фирме
М-тел, што је годинама крио од страначких колега као змија ноге. Иако он сада спинује
да сам ја близак напредњацима, чињенице га демантују. Нисам ја изабран у борд
директора државног предузећа, нити сам ја био у посланичком клубу СНС пуне четири
године, а у исто време на челу ПОКС, него он.

  

Некако остаје нејасно, након свега, да ли је ПОКС заиста опозиција ?

  

ПОКС је најопозиционија странка, јер се залаже за потпуну промену облика владавине и
државног уређења у Србији, из републике у уставну, парламентарну монархију. Нису
опозиционе странке оне које се декларативно залажу за промене, а када узму власт
само наставе континуитет претходне и користе све погоднисти које власт пружа. Праве
промене ће настати у нашем друштву тек када се обнови Краљевина Србија, а не када
Ђилас замени Вучића, јер ће тада само “Курта да замени Мурта”.

  

Очекујете ли да ће Министарство за државну управу и локалну самоуправу
одлучити да сте ви легитимни председник ПОКС-а, а не Гојковић?

  

Ако министарство буде одлучивало на основу правних аргумената и чињеница, лишено
било каквог политичког притиска, одлучиће у нашу корист. Изборна скупштина која је
одржана 3.јануара у Београду је потпуно легитимна и легална, сазвана и одржана на
правно ваљан начин, за разлику од оне организоване дан раније, која није имала кворум,
нити је сазвана на исправан начин. Статутарна комисија ПОКС која је за нашу странку
нешто попут врховног или уставног суда у држави, јасно је изнела свој став да сам
легитимно изабран за председника ПОКС.
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Колико сва та надгорњавања ко је легитимни ПОКС може да штети изборним
резултатима?

  

Очекујем да ће се овај правни спор брзо рештити и да ћемо тада снажније него икада
кренути у предизборну кампању. Чланство је било жељно промене на челу странке и то
се догодило. Ко је искрени монархиста, поздравиће ове промене у врху странке. То је
већ учинио и академик Матија Бећковић, који је икона свих монархиста. У свим
нормалним државама, природно је да изборна скупштина изабере руководство за које
процени да ће остварити најбољи изборни резултат. Тако је било и код нас и то није
ништа лоше, нити чудно.

  

Чини се да је Милош Јовановић, лидер ДСС и кандидат за председника
колатерална штета унутарстраначких сукоба у ПОКС-у?

  

Српска коалиција НАДА коју чини ПОКС и ДСС наставља да функционише. Време ће
показати да ће та сарадња бити још боља него раније, а наш кандидат за председника
др Милош Јовановић имаће још снажнију подршку наше странке и мене лично.

  

Према неким спекулацијама  које су се чуле у јавности до спора између вас и
Гојковића дошло је, јер он није хтео да подржи вашу кандидатуру за
градоначелника  Београда. Да ли ћете се ипак кандидовати ?

  

Није то била суштина спора, иако јесте тачно да је Гојковић прво јавно објавио и
подржао моју кандидатуру за градоначелника Београда, па се после предомислио. Од
мене је цела коалиција тражила да будем кандидат, јер сам већ обављао функцију
градоначелника и то у најтеже време, када је наш град био бомбардован у НАТО
агресији. Одлично знам колико је то тежак посао јер сам у најгоре време обављао тако
одговорну дужност и стекао искуство и потребна знања. Београд треда да буде не само
главни град, него престоница у правом смислу те речи. Да би то и био, треба пуно посла,
консензус свих политичких странака око најважнијих, стратешких питања развоја града,
а ја сам спреман да радим на томе.
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(Данас)
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